
 

   

Георг Спартански: От „Джъмбо” не са заявявали
инвестиционни намерения в Плевен
вторник, 05 юни 2018

Представители на „Джъмбо” не са търсили среща с мен или някого от екипа ми и не са заявявали
нито устни, нито писмени намерения за бъдещи инвестиции в Плевен, категоричен беше кметът Георг
Спартански по повод публикация в местна електронна медия, озаглавена „Джъмбо” остави Плевен и
замина за Велико Търново”. Държа да коментирам, защото „новината” предизвика обществена реакция
и нападки срещу мен и администрацията. Още повече, че като причина за оттеглянето на веригата
магазини от Плевен е посочена „платената крупна сума от двама едри плевенски вносители на
китайски стоки на местни администратори за неиздаване на необходимите разрешителни”. Ако
информацията е получена от „сигурен източник”, както твърди анонимният автор, веднага може да
бъде отнесена към прокуратурата със съответните доказателства, защото аз по никакъв начин не
толерирам корупционни практики, посочи още Георг Спартански.

За да научат съгражданите ни истината, изпратих писмо до търговския директор на „Джъмбо” г-
жа Мария Борисова, в което заявих, че е във взаимен интерес екипът на гръцката верига да изготви
официално писмено становище относно „твърденията” в публикацията, която приложих в пълен вид,
предвид това, че ръководството на фирмата отлично знае факта, че никога не са водени разговори или
преговори за техни бъдещи намерения в града ни, съобщи още кметът.  
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